
 
 

Verslag bijeenkomst sportverenigingen Rijswijk  
31 januari 2019 

1. Introductie  

Donderdag 31 januari 2019 gingen de Rijswijkse sportwereld en de gemeente Rijswijk met elkaar in 

gesprek over de toekomst van de sport(accommodaties) in Rijswijk. Op uitnodiging van de gemeente 

dachten de Rijswijkse sportverenigingen mee over wat er nodig is voor een optimaal sportklimaat in 

Rijswijk. Wethouder Sport Björn Lugthart heette de besturen van de verenigingen welkom, waarna de 

resultaten van het rapport "Ruimte voor sport in Rijswijk " werd gepresenteerd. Hierna gingen de 

verenigingen  per accommodatie met elkaar in gesprek over de toekomstige ontwikkelingen van hun 

vereniging, die van hun sport in het algemeen en welke voorzieningen daar voor nodig zijn. Het 

gebruik van sportruimten was daarbij een belangrijk onderwerp.  

Aanleiding vormde het behoefteonderzoek ‘Ruimte voor sport in Rijswijk’ dat de gemeente liet 
uitvoeren naar het gebruik van de Rijswijkse sportaccommodaties. Uit het onderzoek blijkt dat door het 
groeiende aantal inwoners in Rijswijk op den duur het huidige aantal sportvoorzieningen niet meer 
voldoende zal zijn. Met de kennis van het behoefteonderzoek en aan de hand van drie centrale 
vragen gingen de partijen met elkaar in gesprek. Per accommodatie gingen de bespelers in gesprek. 
De bespelers van het sportpark Elsenburg en Vredenburch vormden samen een tafel. 

 
2. Uitkomsten  

 

1. Hoe kunnen we komen tot een efficiënter gebruik van de beschikbare accommodaties? 

De gebruikers van het Sportpark Prinses Irene stellen dat het verschuiven of anders indelen voor 

een efficiënter gebruik van de terreinen niets op levert. De verenigingen op het Sportpark 

Hoekpolder zijn niet van plan zich buiten het sportpark te verplaatsen.  

Het Sportpark Hoekpolder stelt het park beschikbaar voor ongeorganiseerde sport. Zo kan het een 

uitvalbasis zijn voor een hardloopvereniging.  

Sportpark Elsenburg en Vredenburch geven aan dat het moeilijk is om fusies aan te gaan met 

andere verenigingen gezien de geschiedenis en emotie die er leeft. 

2. Wat is het grootste dilemma binnen de vereniging en is dit door samenwerking op te 

lossen?  

Voor Sportpark Prinses Irene blijft het zaaltekort voor seizoensgebonden sporten een feit. Voor een 

oplossing kan er onderzoek gedaan worden naar de haalbaarheid van een ballonbal. Het onderzoek 

van Mulier stelt dat het aantal leden en teams van Refleks afneemt. Dit is tegengesteld aan de 

ervaring van Refleks die meer leden verwacht. .  

Door de groei van RijswijkBuiten wordt een groei verwacht van het aantal leden bij Sportpark 

Hoekpolder. Het aanleggen van een combiveld voor diverse sporten kan de behoefte aan 

buitensportaccommodaties oplossen. Ook het onderzoeken naar het geven van een andere 

bestemming aan het beachveld kan het verwachtte veldentekort op het sportpark Hoekpolder 

oplossen.  

Vanuit Sportpark Elsenburg en Vredenburch kwam de behoefte om als verenigingen meer 

inkomsten te generen. Welke rol kan de gemeente hierin nemen? 



 
 
De binnensport geeft aan dat de zalen nu al vol zitten. Zijn er nog losse uurtjes? De 

vrijwilligersproblematiek blijft bestaan. Als we willen groeien hoe kunnen we de vrijwilligers dan 

binden? Of moeten we de stap maken naar professionaliseren? (bijvoorbeeld aanstelling van een 

sportparkmanager).  

3. Waar is de vereniging en waar is de gemeente voor verantwoordelijk? 

De aanwezigen vinden dat de gemeente een faciliterende rol heeft en dat de verenigingen een 

organiserende rol hebben.  

Overige opmerkingen  

 Gedurende het jaar moeten wij elkaar vaker ontmoeten. De sportraad kan hier een rol 

innemen.  

 Gymzalen moeten niet alleen voor het bewegingsonderwijs maar ook voor sport ingericht 

worden door een groter vloeroppervlakte.  

 Vrijwilligersproblematiek moet uitgeschreven worden en er moet een stappenplan voor 

worden opgesteld. 

 Geschiedenis en emotie moeten niet leidend zijn voor het sportbeleid op sportaccommodaties. 

Verenigingen moeten verder durven kijken dan hun eigen grenzen.  

 Het reserveren van accommodaties moet vereenvoudigd worden. Een digitale versie zou een 

oplossing kunnen zijn. 

 De tarieven moeten transparant zijn en herzien worden. Een tarievennota moet in 

samenspraak met gebruikers en sportraad tot stand komen. 

 Gemeente moet consistent worden in het beleid van toewijzing van accommodaties en het 

hanteren van voorwaarden voor betalingen (na reservering). 

3. Het vervolg  

De komende maanden gaat de gemeente in gesprek met de gebruikers van de sportvoorzieningen 

over het toekomstige gebruik van de sportaccommodaties. De opbrengsten van deze gesprekken 

worden voor de zomer met de verenigingen gedeeld tijdens een bijeenkomst. Vervolgens moet dit 

leiden tot een voorstel aan de gemeenteraad over de toekomst van sportaccommodaties in Rijswijk. 

De verenigingen worden gedurende dit proces op de hoogte gehouden.  

4. Informatie en contact  

Wilt u iemand persoonlijk spreken? Belt u dan met de projectleider Martin den Dulk via 070-3261101 

of Moska Lodin 070-3261068  

 


